
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 698
Ekstra Bladet har observeret og dokumenteret 47 hashhandler på foto og vi-
deo på 12 timer i et boligområde i Skovlunde, jf. artikler i Ekstra Bladet den
10. marts 2013. Vil ministeren i lyset heraf:
a. Redegøre for, hvilken betydning for retssikkerheden det efter ministerens
mening har, at der så åbenlyst kan foregå handel med ulovlige stoffer uden at
politiet kan sætte effektivt ind over for det?
b. Oplyse, hvordan ministeren vil komme beboerne i Blokhaven i Skovlunde til
undsætning, herunder hvordan ministeren vil sætte en effektiv stopper for
hash-handelen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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